

Содержание

АКТУАЛЬНАЯ ПРОБЛЕМА

- Момотов В.В. Биоэтика в контексте законодательства и правоприменения (трансплантация органов и тканей).....5*

ТЕОРИЯ ПРАВА

- Гумеров Л.А., Краснов А.В., Шарифуллин Р.А. Позиции судебного толкования в правовой системе России14*

АРБИТРАЖНЫЙ ПРОЦЕСС

- Зубович М.М., Секулович Э.В. Об участии уполномоченных по защите прав предпринимателей в качестве третьих лиц в арбитражном процессе.....23*

- Ефимова В.В. Отдельные аспекты оптимизации правового регулирования досудебных и примирительных процедур в арбитражном процессе31*

АДМИНИСТРАТИВНОЕ СУДОПРОИЗВОДСТВО

- Бурашникова Н.А. К вопросу о внесении изменений в Кодекс административного судопроизводства Российской Федерации36*

ИСТОРИЯ ГОСУДАРСТВА И ПРАВА

- Сулейманов Б.Б. Судебная власть России в начале XX века (некоторые вопросы истории и теории).....46*

- Самсонов Н.В. Некоторые характерные черты источников (форм) советского гражданского процессуального права во второй половине XX века55*

СУДЕБНАЯ ПРАКТИКА

- Шмаров Л.А. Анализ размеров исков по материалам гражданских дел в связи с претензиями к лечебно-профилактическим учреждениям.....64*

УГОЛОВНОЕ ПРАВО

- Иващенко К.А., Рахманова Е.Н. Уголовная политика в сфере защиты конкуренции75*

- Гарбатович Д.А. Классификация непреступных уголовно-правовых деяний82*

- Талаев И.В. Понятие «приказ» в законодательстве и уголовно-правовой доктрине России90*

КОНФЕРЕНЦИИ. КРУГЛЫЕ СТОЛЫ

- Моисеева Т.Ф. Дискуссионные вопросы теории и практики судебной экспертизы95*

КНИЖНОЕ ОБОЗРЕНИЕ

- Филиппов А.Е. Новое учебное пособие по гражданскому процессу.....101*

- СОДЕРЖАНИЕ №1–12 ЗА 2019 ГОД.....103**

Content

TOPICAL ISSUE

<i>V.V. Momotov. Bioethics in the Context of Legislation and Law Enforcement (Organ and Tissue Transplantation)</i>	5
---	---

THEORY OF LAW

<i>L.A. Gumerov, A.V. Krasnov, R.A. Sharifullin. Positions of Judicial Interpretation in Law System of Russia</i>	14
---	----

COMMERCIAL PROCEEDINGS

<i>M.M. Zubovich, E.V. Sekulovich. Participation of Regional Commissioners for Protection of the Rights of Businessmen as the Third Parties in Arbitration Process</i>	23
--	----

<i>V.V. Efimova. Some Aspects of Optimization of Legal Regulation of Out-of-court Settlements and Settlement Arrangements in Litigation.....</i>	31
--	----

ADMINISTRATIVE PROCEEDINGS

<i>N.A. Burashnikova. On the Issue of Amendments to the Code of Administrative Procedure of the Russian Federation.</i>	36
--	----

HISTORY OF STATE AND LAW

<i>B.B. Suleymanov. The Judicial Authority of Russia at the Beginning of the XX Century (Some Questions of History and Theory)</i>	46
--	----

<i>N.V. Samsonov. Some Characteristic Features of the Sources (Forms) of Soviet Civil Procedural Law in the Second Half of the XX Century</i>	55
---	----

JUDICIAL PRACTICE

<i>L.A. Shmarov. Analysis of the Size of Claims According to the Materials of Civil Cases in Connection with Claims to Treatment-and-Prophylactic Institutions</i>	64
--	----

CRIMINAL LAW

<i>C.A. Ivaschenko, E.N. Rakhmanova. Criminal Policy Approach to Antitrust Violations.....</i>	75
--	----

<i>D.A. Garbatovich. Classification of Non-Criminal Acts</i>	82
--	----

<i>I.V. Talaev. The Notion of the Order in the Russian Legislation and Criminal Law Doctrine</i>	90
--	----

CONFERENCES. ROUND TABLES

<i>Moiseeva T.F. Discussion of the Theory and Practice of Forensic Examination</i>	95
--	----

BOOK REVIEW

<i>Filippov A.E. A new Manual on the Civil Process.....</i>	101
---	-----

CONTENT № 1–12 FOR THE 2019 YEAR	103
---	-----